
 
 
 
 

 
 אופק אגודה שיתופית לניהול הון בע"מ

 8/3/18 –פרוטוקול הועד המנהל 

, אורי אופיר, טלי בהט, רן חכים, ראובן חורש, יפעת )יו"ר( : יהודה טלמוןהמנהל ועדהחברי 

 סולל, אפרת פריימן.

 משתתפים נוספים: תום דרומי חכים, איתן מתוקי.

 סדר היום:

 .דיון רגולטורי .1

 היבטי מיסוי. .2

 :פרוטוקול

 תום:
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 :תיאגוד

האוצר מוביל הצעה להקמת לשכת שירות לבנקים חדשים. הם קיוו שזה יהיה חלק מבנק איגוד, 
נכנסה לישראל, הם מעוניינים לעשות זאת, כיון שכבר  וטאטאאולי חלק מהמהלך שיהב עשה, 

 הכינו את הטכנולוגיה המותאמת לישראל.

 והם הבהירו לנו שמדובר בהוצאות מאד גבוהות גם בשלב התפעול. אאנחנו נפגשנו עם טאט

הצענו לאוצר להרים פלטפורמה למערכת מחשוב לאגודות אשראי, בסכומים נמוכים משמעותית. 
מליון ש"ח, תוכל לעמוד לרשות אגודות האשראי שיקומו. האוצר מתחיל  15על אנחנו מדברים 

 להבין שאפשר לחשוב, בצד לשכת שירות לבנקים, גם להקים לשכת שירות לאגודות אשראי.

 אנחנו מציעים לשכת שירות בבעלות אגודות האשראי.

 לו. עד עתה האוצר בחן רק אופציות בבעלות פרטית, גוף חיצוני, שהאוצר ישלם

אנחנו מציעים מודל של שיתוף פעולה בין אגודות אשראי ישראליות שמציעות להיות בעלות של 
 אותו הגוף המחשובי ובנוסף גופים טכנולוגיים, שישלימו את המימון הנדרש.

 

 :דיון מיסויי

]התקיים דיון ארוך בנושא היבטי המיסוי של אופק. מאחר והדיון ממשיך להתקיים מול רשות 
 .[לא הועלה לאתר האינטרנטחלק זה של הדיון  המיסים

 עיקרי הדיון:

כשנתחיל לפעול כאגודת אשראי, נהפוך למוסד כספי מבחינת רשות המיסים. זה יעמיס עלינו 
את אופק מול רשות  מייצגאשר  EYאנו נמצאים בדיונים עם משרד רו"ח . מבנה מס מאד מורכב

 המיסים.


